
 Prec i Preguntes Arenys en Comú _ Oct’24 

 Preguntes 

 1_  Al juliol vam preguntar sobre l'espai per al CAU si al setembre no disposaven dels pisos 
 dels mestres. Ara som a octubre i el CAU diu que els han enganyat. Ja tenen una solució 
 per a aquesta situació? 

 2_  Quant a la coberta del pavelló, està l'obra finalitzada? Però el més important és: com 
 està la reclamació per les despeses ocasionades? 

 3_  Fa uns dies, a causa d'un petit accident que va tenir lloc al pavelló on juguem a bàsquet 
 o voleibol, amb un noi, es comentava que s'instal·larien proteccions a les parets. És certa 
 aquesta informació? I si és així, ja s'han col·locat o quina és la previsió? 

 4_  Han decidit canviar la sistemàtica dels pressupostos participatius a un format bianual. 
 Poden explicar-nos els motius d'aquest canvi? 

 5_  Sembla que la regidoria de Gent Gran ha decidit canviar el programa Radars pel 
 programa Nexes. Quin ha estat el criteri d'aquest canvi? 

 6_  Pel que fa a les Clarisses, tenim clar qui té raó: l'equip redactor o l'equip director de 
 l'obra? 

 7_  Referent a la zona industrial de ponent, han donat resultats les modificacions que es van 
 realitzar? Hi ha empreses interessades a ubicar-se allà? Tenen l'evolució del nombre 
 d'empreses ubicades a Arenys durant els últims cinc anys? 

 8_  En la remodelació de la riera que tenen prevista, poden dir-nos quantes places 
 d'aparcament s'augmentarà? Segons vostès i Interparking, quantes places teníem a l'inici 
 del contracte i quantes en tindrem en total després d'aquesta ampliació? 


